
 

 

Protokół nr XLIII.14 

z posiedzenia sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 26 lutego 2014 r. 
 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Lesław Hołownia otworzył obrady sesji o godz. 11
00

  

w Międzyrzeckim Ośrodku Kultury stwierdzając quorum, obecnych 16 radnych (lista 

obecności w załączeniu). Następnie przywitał Dyrektora Muzeum w Międzyrzeczu, radnych, 

Starostę, Zarząd Powiatu, Sekretarza oraz Skarbnika. 

 

Przewodniczący powiedział, że radni otrzymali porządek obrad. Zapytał czy do porządku 

obrad są jakieś uwagi. Uwag nie było. Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu z działalności w 2013 r. 

4. Przyjęcie planów pracy komisji stałych Rady Powiatu na 2014 rok. 

5. Przyjęcie planu pracy Rady Powiatu na 2014 rok. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia stanowiska (druk nr 13), 

b) w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Międzyrzeckiego” na lata 2014 – 2017 (druk nr 9), 

c) w sprawie Strategii Rozwoju Oświaty Powiatu Międzyrzeckiego na lata 2014 – 

2018 (druk nr 10), 

d) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 1), 

e) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 2), 

f) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 3), 

g) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 4), 

h) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 5), 

i) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 6), 
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j) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 7), 

k) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu Międzyrzeckiego 

(druk nr 8), 

l) w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

na rok 2014 (druk nr 11), 

m) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2014 r. (druk nr 12). 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

9. Przyjęcie protokołów z dnia 16 i 30 grudnia 2013 r. 

10. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

 

Ad 2. 

 

Radny Jacek Ptaśnik powiedział, że jesienią ubiegłego roku Rada Gminy Bledzew złożyła 

do Rady Powiatu apel dotyczący budowy mostu w Bledzewie. Starosta na sesji zobowiązał 

się, że udzieli odpowiedzi na ten apel kiedy zostanie skonstruowany budżet. Radny zapytał 

czy ta odpowiedź została udzielona. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Szałata zwrócił się do Starosty z interpelacją  

w sprawie podejmowania decyzji lokalizacyjnej i wyrażenia zgody na funkcjonowanie ferm 

norek. Poprosił o udzielenie informacji kto posiada kompetencje do wyrażenia bądź nie 

wyrażenia na lokalizację takich ferm. Powiedział, że ferma norek jest niesłychanie uciążliwa 

dla przyrody i dla mieszkańców Powiatu gdyby taka miała się pojawić. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Powiedział, że radni 

otrzymali sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu i zapytał czy są do tego jakieś uwagi. 

 

Uwag nie było. Przewodniczący stwierdził, że sprawozdania komisji z działalności za 2013 

rok zostały przez Radę przyjęte. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia planów pracy komisji na 2014 rok. 

 

Doszedł 1 radny. Obecnych radnych 17 (godz.11
10

). 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji zgłosił poprawki do planu pracy polegające na wpisaniu 

właściwych dat. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi co do pozostałych punktów. Uwag nie 

wniesiono. Przewodniczący stwierdził, że plany pracy zostały przyjęte. 
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Ad 5. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia planu pracy Rady Powiatu Międzyrzeckiego na 

2014 rok. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że w zeszłym roku dokonano restrukturyzacji szpitala  

i wydaje mu się, że powinna zostać dokonana ocena. Zaproponował, żeby w maju wstawić 

punkt dotyczący oceny finansowej szpitala w Międzyrzeczu po przekształceniu w spółkę. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie rozszerzenia planu pracy Rady 

o punkt proponowany przez radnego Puchana. 

 

Za dodaniem do planu pracy punktu dotyczącego szpitala głosowano jednogłośnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że w planie pracy nie ma nic na temat ochrony 

środowiska, przyrody. W roku bieżącym jest 90 rocznica funkcjonowania Lasów 

Państwowych. Warto by było ten temat dopisać również w maju. 

 

Radny Mieczysław Lamcha powiedział, że Komisja Infrastruktury Społecznej ma wpisany  

w plan pracy temat szpitala po roku działalności – we wrześniu, żeby był to pełny rok 

kalendarzowy. Zapytał czy to musi być w maju czy też może lepiej przyjąć to we wrześniu. 

Jeżeli w maju omówi to cała Rada to komisja niepotrzebnie zajmowałaby się tym we 

wrześniu. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że dobry jest jeden i drugi termin natomiast gdyby 

miały być wytyczone jakieś działania to jednak lepszy jest maj. We wrześniu będzie trochę 

późno. W maju znany będzie bilans roku 2013 i sprawozdanie przynajmniej za I kwartał, więc 

będzie można dokonać oceny. 

 

Zaproponowano, żeby na wrzesień przesunąć temat obchodów 90 – lecia Lasów 

Państwowych. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia do planu pracy we 

wrześniu tematu obchodów 90 – lecia Lasów Państwowych. 

 

Za dodaniem punktu do planu pracy głosowano jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, żeby w czerwcu odbyła się uroczysta sesja z okazji  

25 – lecia wyborów 4 czerwca. Powiedział, że chciałby uzgodnić formułę z przedstawicielami 

wszystkich klubów, a ponadto sesja planowana jest wspólnie z innymi samorządami 

gminnymi. Zapytał czy do planu pracy Rady są jeszcze jakieś uwagi. Więcej uwag nie było.  

 

Za przyjęciem planu pracy Rady na 2014 rok głosowano jednogłośnie. 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwał: 
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a) w sprawie przyjęcia stanowiska (druk nr 13). 

 

Przewodniczący powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały a następnie odczytał jego 

treść. Zapytał czy ktoś ma uwagi. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że w materiałach na sesję oprócz uchwały otrzymano 

również stanowisko Naczelnego Sądu Administracyjnego w sprawie radnego Kurtka. 

„Wystarczy dokładnie przeczytać uzasadnienie, które przytoczono, żeby stwierdzić, że 

powielamy te same błędy, które tam zostały popełnione. Przykład – z perspektywy czasu 

jeszcze dobitniej widać, że przy podejmowaniu decyzji o rozwiązaniu stosunku pracy z 

Dyrektorem Skwierzyńskiego Ośrodka pracodawca kierował się względami politycznymi. 

Jakiej perspektywy? Co tu się zmieniło (…) To jest stwierdzenie, bez podania faktu a nam 

tego czynić nie wolno.  

W kolejnym odcinku czytamy, że na istniejący konflikt itd. co z pewnością ma związek z jego 

działalnością. Hipoteza bez dowodów.” Radny dodał, że pod taką uchwałą nie będzie 

głosował i się kompromitował. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały. Więcej uwag nie 

było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 8 głosami „za” przy 1 

„wstrzymującym”, 7 „przeciw”, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwałę 

zarejestrowano pod nr XLIII.250.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

b) w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Międzyrzeckiego” na lata 2014 – 2017 (druk nr 9). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.251.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

c) w sprawie Strategii Rozwoju Oświaty Powiatu Międzyrzeckiego na lata 

2014 – 2018 (druk nr 10). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 13 głosami „za” przy 4 

„wstrzymujących”, i zarejestrowano pod nr XLIII.252.14. Obecnych w głosowaniu 17 

radnych. 

 

d) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 1). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.253.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 
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e) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 2). 

 

Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do uchwały poprawki polegającej na 

dodaniu w treści § 1 wyrazu - „pośmiertnie”. Zapytał czy do projektu są jakieś uwagi. 

 

Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za”  

i zarejestrowano pod nr XLIII.254.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

f) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 3). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi co do projektu uchwały. W przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 16 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym”  

i zarejestrowano pod nr XLIII.255.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

g) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 4). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.256.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

h) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 5). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.257.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

i) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 6). 

 

Przewodniczący Rady zaproponował również w tym projekcie wprowadzenie poprawki 

polegającej na dodaniu w treści § 1 wyrazu - „pośmiertnie”. Zapytał czy do projektu są jakieś 

uwagi. 

 

Uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za”  

i zarejestrowano pod nr XLIII.258.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

j) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 7). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.259.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 
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k) w sprawie nadania tytułu honorowego obywatelstwa Powiatu 

Międzyrzeckiego (druk nr 8). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.260.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

l) w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Międzyrzeckiego na rok 2014 (druk nr 11). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedmiotowej uchwały. Uwag nie było. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 17 głosami „za” i zarejestrowano 

pod nr XLIII.261.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

m) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2014 r. (druk nr 12). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi co do projektu uchwały. W przeprowadzonym 

głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 15 głosami „za” przy 2 „przeciw”  

i zarejestrowano pod nr XLIII.262.14. Obecnych w głosowaniu 17 radnych. 

 

Ad 7. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Staroście. 

 

Starosta odpowiadając radnemu Jackowi Ptaśnikowi powiedział, że taka odpowiedź była 

udzielona ale niemniej będzie musiał to jeszcze sprawdzić. Prawdopodobnie odbyło się to po 

przyjęciu budżetu przez Radę Powiatu, gdzie wysyłano pismo do gmin informujące  

o przyjęciu 300.000 zł na współdziałanie z gminami. 

W sprawie zgłoszonej przez Wiceprzewodniczącego Rady Jarosława Szałatę powiedział, 

że pochyli się nad problemem. Tym niemniej w stu procentach decyzję lokalizacyjną, a więc 

decyzję o warunkach zabudowy podejmuje gmina. W sytuacji gdy gmina wyda taką decyzję 

lokalizacyjną a inwestor ma wszystkie potrzebne dokumenty to Powiat jako organ nie może 

nie wydać pozwolenia na budowę. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy w tym punkcie są jakieś uwagi co do złożonych 

odpowiedzi. Uwag nie było. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Staroście. 

 

Starosta poinformował, że 30 grudnia ubiegłego roku Zarząd omówił wstępnie program 

opieki nad zabytkami. Zajmował się sprawami budżetowymi oraz sprawami z zakresu 

gospodarki nieruchomościami.  

20 stycznia 2014 r. Zarząd zapoznał się z protestem pracowników Zespołu Szkół 

Ekonomicznych w sprawie reorganizacji funkcjonowania szkolnictwa zawodowego. 

Zajmowano się sprawami budżetowymi. Zarząd zapoznał się z bieżącą realizacją planu 

kontroli w jednostkach organizacyjnych. Zapoznano się również z wystąpieniem  



 

str. 7 
 

pokontrolnym Komisji Rewizyjnej. Podjęto uchwałę w sprawie opinii dotyczącej wniosku  

o wydanie decyzji o zezwolenie na rozbudowę drogi krajowej – skrzyżowanie S3 z drogą 

krajową nr 24. 

4 lutego Zarząd dokonał odwołania do Rady Powiatu od wystąpienia pokontrolnego Komisji 

Rewizyjnej oraz zajmował się sprawami bieżącymi.  

12 lutego poproszono Prezesa Szpitala Międzyrzeckiego o zreferowanie bieżącej działalności 

szpitala. Zarząd przyjął projekt uchwały w sprawie przyjęcia opieki nad zabytkami oraz  

w sprawie strategii rozwoju oświaty. Zarząd podjął uchwałę w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu opiniowania ofert z zakresu realizacji zadań pożytku publicznego. 

Zajmowano się sprawami budżetowymi. Zapoznano się ze sprawozdaniem z planu kontroli 

w jednostkach organizacyjnych za 2013 rok. Jednocześnie podjęto uchwałę w sprawie planu 

kontroli jednostek przez kontrolera wewnętrznego na 2014 rok. Przyjęto deklarację 

uczestnictwa w grupie zakupowej. Zarząd podjął uchwałę w sprawie zezwolenia na 

korzystanie z jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na jeziorze  

w Lubikowie w określonym czasie na szkolenia młodzieży. Zajmowano się sprawami  

z zakresu ZDP.  

25 lutego Zarząd zajmował się sprawami bieżącymi oraz wydał opinię dotyczącą projektu 

gazociągu. 

 

Informacje o uchwałach budżetowych podjętych przez Zarząd Powiatu w okresie 

międzysesyjnym przedstawił Skarbnik.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Staroście oraz Skarbnikowi za przedstawione 

informacje. Zapytał czy do złożonych sprawozdań są jakieś uwagi. Uwag nie było. 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem 

z sesji Rady Powiatu z dnia 16 i 30 grudnia 2013 r. Zapytał czy do protokołów z sesji są 

jakieś uwagi. 

 

Uwag nie było. Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 10. 

 

W sprawach organizacyjnych Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali pisma od 

Stowarzyszenia Kęszyca Leśna, mieszkańców ul Wojska Polskiego jak i pismo wyjaśniające 

Starosty w tej sprawie. Radni otrzymali również odpowiedź na wystąpienie pokontrolne 

Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał 

odpowiedź na wniosek o uzasadnienie od Komisji Rewizyjnej. Radni otrzymali pismo od 

Poseł Elżbiety Rafalskiej w sprawie działań dotyczących laboratorium przy PSSE  

w Międzyrzeczu jak również uzasadnienie wyroku NSA w sprawie kasacyjnej. Zapytał czy  

w sprawie tych pism, które radni otrzymali są jakieś uwagi lub pytania. 

 

Radny Kazimierz Puchan zapytał co dalej z wnioskiem dotyczącym Starosty. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że otrzymał je o godz.11
00

 i sądzi, że radni powinni się  

z nim zapoznać i niezwłocznie przekaże je radnym do analizy. 

 

Radna Natalia Jasionek powiedziała, że Przewodniczący może to pismo odczytać. 
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Przewodniczący Rady odczytał treść pisma w sprawie stanowiska Komisji Rewizyjnej 

dotyczącego odwołania Zarządu od stanowiska Komisji (pismo w załączeniu do protokołu). 

 

Starosta powiedział, że wcześniej było to znane bo zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej 

wydał zalecenia, gdzie te zalecenia może wydać tylko Komisja Rewizyjna. Podkreślił, że 

podtrzymuje stanowisko Zarządu o zasadności tego odwołania. Powiedział, że zadanie nie 

było nowe bo samorząd Gminy Skwierzyna w 2010 roku wspólnie z samorządem 

powiatowym podjęli działania opracowania dokumentacji i partycypowali w kosztach, 30.000 

zł dała Gmina Skwierzyna. Ubiegano się o środki z Narodowego Funduszu Przebudowy Dróg 

Lokalnych ale niestety w pewnym okresie okazało się, że nastąpiła zmiana reguł,  

a mianowicie 30% po stronie Państwa, wcześniej było 50 na 50, a 70% samorząd powiatowy. 

Rzecz jasna, że finansowo to było nie do przełknięcia i w 2012 roku reguły te zostały 

przywrócone, a więc 50% samorząd i 50% z NFPDL. Wtedy nastąpiła konieczność szybkiej 

aktualizacji dokumentacji. Zarząd upoważnił Dyrektora ZDP do dokonania takiej aktualizacji 

gotowego projektu z pozwoleniem na budowę za kwotę 7.134 zł, które w budżecie Zarząd 

miał z oszczędności po innych przetargach, żeby jeszcze w 2012 złożyć wniosek  

o dofinansowanie do Narodowego Funduszu Przebudowy Dróg Lokalnych. W związku z tym 

Zarząd uważa, że nie było to wykreowanie nowego zadania inwestycyjnego i podtrzymuje 

swoje odwołanie do Rady. 

 

Radna Natalia Jasionek powiedziała, że to wszystko co mówi Starosta jest zrozumiałe ale 

tej kwoty nie było w budżecie. Te oszczędności były na innym zadaniu. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że chciałby podkreślić to co w piśmie skierowała 

Komisja Rewizyjna, że w rozumieniu potocznym to nie jest nowe zadanie ale w rozumieniu 

ustawy o finansach publicznych wszystko co się w nowym budżecie pojawia jest nowym 

zadaniem. 

 

Starosta powiedział, że jeżeli będzie taka decyzja Rady Powiatu to podda się dyscyplinie 

finansów publicznych. Te 7.134 zł nie zostało zdefraudowane a decyzja części Komisji 

Rewizyjnej jest tendencyjna z oczywistych względów. 

 

Radny Kazimierz Puchan powiedział, że Komisja wykonuje wolę Rady Powiatu a kontrola 

budżetu jest podstawowym zadaniem Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada posiada już określoną wiedzę, żeby na następnej 

sesji w tej materii podjąć uchwałę. 

 

Radny Kazimierz Puchan odniósł się do kwoty, która jest tak bardzo podkreślana. 

Powiedział, że ustawodawca przewidział te sytuacje i określił do jakiej kwoty można uznać, 

że naruszenie dyscypliny nie nastąpiło a powyżej której nastąpiło. Ta kwota mieści się w tej 

kwocie, w której ustawodawca stwierdził, że to jest naruszenie dyscypliny finansów 

publicznych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy w materii pism różnych są jeszcze jakieś uwagi. 

 

Radna Natalia Jasionek powiedziała, że w dniu dzisiejszym w Powiecie jest piękne święto 

ale wieści donoszą, że z zaproszonych gości brakuje jednego włodarza z Powiatu i zapytała 

czy to jest prawda. 
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Przewodniczący Rady zapytał o jakiego włodarza chodzi. 

 

Radna Natalia Jasionek odpowiedziała, że ze Skwierzyny. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że to nie prawda. Następnie poinformował, że po 

przerwie na sali kinowej rozpocznie się uroczysta część sesji na której wręczane będą tytuły 

Honorowego Obywatela Powiatu Międzyrzeckiego. 

 

O godz.12
00

 Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji. 

 

Obrady wznowiono o godz.13
10

. 

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na uroczystą część sesji gości (lista obecności  

w załączeniu) a następnie przekazał dalsze prowadzenie uroczystej sesji 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Szałacie. 

 

Następnie wręczone zostały wyróżnienia dla: Stefana Cyraniaka, pośmiertnie Alfonsowi 

Kowalskiemu, Mieczysławowi Kurysiowi, Franciszkowi Leśnemu, Stanisławowi 

Mikanowiczowi, pośmiertnie Tadeuszowi Podbielskiemu, Mieczysławowi Śmigielskiemu  

i Aleksandrowi Zielonce (film z uroczystej części sesji stanowi załącznik do protokołu). 

 

Po zakończeniu uroczystego wręczania tytułów Honorowy Obywatel Powiatu 

Międzyrzeckiego Wiceprzewodniczący Rady przekazał głos Przewodniczącemu Rady. 

 

Przewodniczący Rady zamknął posiedzenie sesji o godz.15
20

. 

 

 

 Protokołował      Przewodniczący Rady Powiatu 

 

                Lesław Hołownia 

 

 


